
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 11. 1. 2021 (online) 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
Ing. Jana Vondráčková, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D. 

Host: MgA. Kateřina Polášková 

 
1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 

- Informace z KR: 
• Podpisy daňového prohlášení na mzdové účtárně rektorátu: každému zaměstnanci došel 

e-mail s časovým harmonogramem, kdy se má dostavit k podpisu, tyto časy je třeba 
vzhledem k současné situaci striktně dodržovat. Podpisová místnost bude zřízena 
v přízemí v současné zasedací místnosti. 

• Externí evaluace výzkumu je hodnocena stupněm 3 – good. Závěry a doporučení 
Mezinárodního evaluačního panelu byly již připomínkované z věcné strany. Dalším 
krokem je jejich vyhodnocení a případné realizace doporučení, které se ukážou být 
relevantními pro další rozvoj a růst kvality HF. 

• Od nového roku HF JAMU přešla do 5. stupně PES, z čehož vyplývají další omezení pro 
výuku i provoz budovy, souhrnné informace byly všem poskytnuty a jsou k dispozici na 
webu i facebooku HF. 

• Od 11. 1. 2021 jsou umožněny individuální konzultace (pouze jeden student a jeden 
akademický pracovník): vedoucí kateder dodali časové harmonogramy a seznamy 
studentů a pedagogů, kteří těchto konzultací budou využívat. Paní děkanka vyzvala 
k důslednému dodržování hygienických opatření. 
 

2. Strategický záměr JAMU 2021+ 
- Kolegium děkanky projednalo své připomínky k návrhu Strategického záměru JAMU 

2021+, zejména z hlediska studijního a finančního. Připomínky zapracovala 
MgA. Polášková, která novou verzi zašle členům KD do středy 13. 1. 2020 ráno. 

- Dalším krokem bude projednání SZ21+ na úrovni JAMU za vedení prorektora 
prof. Medka. 

- Výsledky jednání budou zohledněny při dalším fakultním mimořádném jednání kolegia 
děkanky, které se bude konat opět online formou dne 13. 1. v 13:00 hod. Kolegium 
děkanky bude projednávat SZ21+ zejména z hlediska tvůrčí a výzkumné činnosti. 

 
3. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 

- Dr. Lyko informoval o výsledcích schůze věnované implementaci podnětů mezinárodní 
evaluace VaV v oblasti uměleckého výzkumu (dále AR) do organizace studia a tvůrčí 
činnosti na HF (7. 1. 2021; přítomni: prof. Jiraský, doc. Goliášová, doc. Holá, doc. Dlouhý, 
Dr. Lyko): 

• Účastníci konstatovali, že četné aktivity v oblasti AR jsou na HF již dlouhodobě 
přirozeným způsobem realizovány, avšak nejsou v příslušných dokumentech 
explicitně jako AR definovány. Tato situace bude napravena, o potřebná 
vymezení budou doplněny akreditační materiály, příslušné studijní předpisy, 
sylaby apod. 



 

 

 

• Ukotvení AR v rámci disertací bude zahrnuto do příslušné vyhlášky děkana, na 
bázi AR bude umožněno koncipovat až polovinu disertační práce. 

• Problematika AR bude implementována do příslušných předmětů seminárního 
typu a bude zde věnován i širší prostor pro kritickou diskusi a sdílení jedinečných 
zkušeností s AR. 

• Vítána je přirozeně konfrontace s dobrou praxí s AR v zahraničí, a to formou 
hostujících přednášek, workshopů apod. 

• AR má být i nadále na HF pojímán jako souhrn celé řady reflexivních přístupu 
k hudebnímu umění, vždy jedinečně odrážející individuální tvůrčí proces jeho 
autora. 

 
 
 
 

Příští řádné KD proběhne dne 25. 1. 2021 v 9.30 online. 

 

Zapsala     Verifikovala 

Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 

     Děkanka HF 


